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Concept Verslag agendacommissie van dinsdag 30 januari 2024 om 19.30 uur 

 

Aanwezig: mevrouw Broekers-Knol (voorzitter), de heer Van der Veldt, de heer Faber, 

mevrouw Jeltes, mevrouw Smit (griffier) 

Afwezig met kennisgeving: de heer Harder  

 

 

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. De agenda wordt 

ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Vaststellen van het verslag van 19 december 2023 

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 

 

3. Terugblik Raadscyclus 1 

 

 Eerder is in het Presidium afgesproken dat bij de commissie SLV het agendapunt 

Statushouders aan het begin van de agenda behandeld zou worden op verzoek van 

HvB. Tijdens de laatste commissievergadering is voorgesteld om dit toch ná de 

meningsvormende punten te behandelen voortaan, tenzij de wethouder aanschuift. 

Dit zou echter betekenen dat het agendapunt de ene keer aan het begin, en de 

andere keer aan het einde behandeld wordt, wat voor verwarring kan zorgen. De 

agendacommissie besluit dat het punt in principe aan het begin blijft staan, tenzij 

de commissie zelf in een bepaalde vergadering anders besluit. 

 Er is een wisseling van commissies geweest bij de commissiegriffiers onderling, dit 

is vooraf niet doorgegeven aan de commissievoorzitters. In het vervolg zal dit wel 

gebeuren.  

 Vanuit de commissie is het verzoek gekomen om bij het agendapunt ‘mededelingen 
uit regionale samenwerkingsverbanden’ te vermelden dat dit ook mededelingen 

vanuit de commissie kunnen zijn. Dit zal aan de naam van het agendapunt worden 

toegevoegd.  

 

4. Raadscyclus 2, 2024 

Aan de hand van het agendabeeld worden de agenda’s besproken. 
 

We gaan naar de tweede cyclus van 2024. De Bestuurlijke Termijn Agenda’s van de drie 
commissies zijn recent geüpdatet. De agenda’s laten een gemengd beeld zien, wel staan er 
veel stukken op de agenda’s mbt gemeenschappelijke regelingen. Qua aantal 
raadsvoorstellen ligt het zwaartepunt bij Bestuur en Middelen met 4 voorstellen. 

Grondgebied heeft 2 te nemen besluiten en de commissie Samenleving 1 voorstel.  

 

Beeldvormende Avond donderdag 8 februari 2024 

Dit zal de eerste beeldvormende avond worden in ‘nieuwe stijl’. 
Dit betekent dat er niet meer burgers aan het woord op de agenda staat. Wel zijn er 2 

themasessies. Het is dan ook niet nodig om parallelle sessies te houden. Ook betreffen het 



 

2 inhoudelijk zware onderwerpen, namelijk de ontwikkelvisie Blekersveld (deze komt ook 

terug in de commissie grondgebied van deze cyclus) en het Integraal huisvestingsplan 

 

Voorzitter: mevr. Jeltes 

Het verzoek aan de voorzitter is om de avond in te leiden met een korte toelichting op de 

‘BVA nieuwe stijl’. 
 

Themasessie 1 (20.00):  

Locatie: Eetwerkcafé  

- Ontwikkelvisie Blekersveld 

 

Themasessie 2 (21.00) 

Locatie: Eetwerkcafé 

- Integraal Huisvestingsplan 

 

Commissie Grondgebied dinsdag 27 februari 2024 

Voorzitter: dhr. Van der Veldt 

 

De Commissie Grondgebied heeft deze cyclus de volgende raadsvoorstellen:  

- Ontwikkelvisie Blekersveld  omdat bij dit onderwerp veel insprekers verwacht 

worden zal worden verzocht om een geüniformeerde bode in de zaal. Ook zal de 

afdeling communicatie vast op de hoogte worden gebracht.  

- Wijziging GR Bereikbaarheid 

 

Commissie Samenleving woensdag 28 februari 2024 

Voorzitter: dhr. Faber 

 

In de Commissie Samenleving zijn de volgende raadsvoorstellen geagendeerd:  

 Verzoek om toestemming tot treffen GR Participatiebedrijf Zuid-Kennemerland 

Spaarne Werkt 

 Vernieuwing Bibliotheek Zuid-Kennemerland 

 

Verder staat het standaardagendapunt Voortgang huisvesting statushouders en opvang 

van asielzoekers en vluchtelingen vanuit Oekraïne op de agenda, waarover de memo kort 

voor de commissie volgt. 

 

Commissie Bestuur & Middelen donderdag 29 februari 2024 

Voorzitter: dhr. Harder 

 

In de Commissie Bestuur en Middelen zijn de volgende raadsvoorstellen geagendeerd: 

 Delegatie Woo-verzoeken aan College 

 Verantwoording Fractiebudgetten 

 Zienswijze Wijziging GR IASZ en GBKZ 

 Aanpassing GR VRK  

 

Verder de gebruikelijke standaard agendapunten zoals terugkoppeling auditcommissie en 

terugkoppeling vanuit de regionale gremia. 



 

 

Voor alle commissies geldt dat mogelijk in de raadsvergadering van komende donderdag 

nog brieven van de LIS geagendeerd worden. Daarover volgt zo spoedig mogelijk na de 

raadsvergadering een mail met voorstel. 

 

Raad 15 februari 2024 en 14 maart 2024 

De raadsvergadering van 15 februari 2024 staat geheel in het teken van de profielschets. 

 

Op de raad van 14 maart 2024 staan in elk geval de raadsvoorstellen zoals die aan de orde 

komen in de commissies geagendeerd. 

 

5. Planning Raad 

 

 Hier zijn geen bijzonderheden besproken.  

 

6. Vanuit de griffie 

 

 De griffie geeft aan dat af en toe na vergaderingen discussies ontstaan over 

toezeggingen. Het verzoek aan de voorzitters is om een toezegging even te 

herhalen, met controlevraag richting college en commissie, voor de administratie.  

 Toezeggingen die zijn afgedaan blijven op dit moment nog één vergadering langer 

op de lijst staan als ‘afgedaan’ voordat ze van de lijst af worden gehaald. De vraag 
is of dit nodig is. De agendacommissie is van mening van niet. Dit betekent dat een 

toezegging die is afgedaan, direct na de vergadering waarin dit is vastgesteld van 

de lijst zal worden gehaald.  

 GemeenteOplossingen kan op 28 maart een workshop geven. De agendacommissie 

is akkoord met deze datum.  

 De griffier wil graag met de raad in gesprek over het RvO en de aanpassing 

daarvan. De agendacommissie is van mening dat een BVA hiervoor de juiste plaats 

is.  

 De griffie is bezig met het herzien van het griffiebericht en zou graag een 

evaluatieformulier uitdelen in de komende commissievergaderingen. De 

agendacommissie is van mening dat het beter is om hierover in gesprek te gaan 

met raads- en commissieleden. Dit levert waarschijnlijk meer op. 

 Van het College is een verzoek gekomen: voor 1 juli moeten er twee besluiten 

genomen worden over de GR Leerplicht. De aanlevertermijn van het tweede besluit 

lijkt daarvoor niet meer haalbaar, omdat die agendacommissie al plaatsvindt 

voordat het eerste besluit genomen is. Het College vraagt de agendacommissie 

akkoord te gaan met het later aanleveren. De agendacommissie is daarmee niet 

akkoord.  

 

7. Rondvraag 

 

 Er is een vraag aan de griffier gesteld of het mogelijk is om een punt, dat door de 

commissie als hamerpunt naar de raad is gestuurd, toch nog te bespreken. Na een 

kort gesprek daarover komt de agendacommissie tot de volgende werkwijze:  



 

o Indien een raadslid een hamerpunt alsnog wenst te bespreken in de raad, 

kan dit tot uiterlijk elf uur op de dag van de raadsvergadering worden 

gemeld bij de griffie. De griffie stuurt daarover in zo’n geval direct na elf uur 
een bericht aan de raad.  

 

8. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun komst. 


